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	 Основные персонажи книги — ученые XIX – 1-й трети XX в., в силу 
различных обстоятельств связанные с петербургской школой византинове-
дения. Акцент делается на выявлении (с помощью архивных изысканий) 
малоизвестных и неизвестных фактов научной деятельности таких осново-
положников русской византинистики, как В. Э. Регель, В. Г. Васильевский, 
Ф. И. Успенский, И. В. Помяловский, Н. П. Кондаков, свящ. Д. Лебедев и др. 
Персоналистский подход позволяет в новых ракурсах представить историю 
русского византиноведения. Книга предназначена для византинистов, элли-
нистов, специалистов по истории России.
	 This book’s main characters are 19th–1st third of 20th century scientists who, 
due to many reasons, are associated with St. Petersburg’s school of Byzantine 
studies. Against a background of archival research, the emphasis is made on 
identifying little-known and totally unknown facts about scholarly activity of such 
founding fathers of Russian Byzantinology as Vasily Regel, Vasily Vasilievsky, 
Fyodor Uspensky, Ivan Pomyalovsky, Nikodim Kondakov, Rev. Dimitry Lebedev 
and others. The personalistic approach brings a new perspective to the history of 
Russian Byzantine studies. The book is intended for Byzantinists, Hellenists and 
specialists in Russian history.
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